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Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
2021-03-19 kl 10.00-11.45
Förmöte mellan kl 09.00-10.00 (endast rådet)

Plats:
Digitalt möte via Teams. /Bodholmsplan 2.

Justering:

Axel Otten
Ordförande
Godkänd digitalt 2021- 03
Närvarande:
Lotta Rosenström
Margareta Jonsson
Axel Otten
Karin Rask
Stig-Joeran Samuelsson

Lotta Rosenström
Justerare

··;t,,
c-- I

Övriga närvarande:
Irma Ortega samordnare enheten Stadsutveckling, civilsamhälle och
kultur. § 6.
Cesar Rodriguez Enhetschef LSS, Ålgrytevägen (Stödverksamhet)
Sandra Wahlberg Enhetschef LSS, Ålgrytevägen (Dagl vsh)

Två teckentolkar.
David Jansson IT-tekniker.
Leo Westerblom sekreterare.(Sammanträdet kunde tidvis följas men
då utan mikrofon eller chat).

Återbud:
Anette Rosing, Mikael Erdefelt

Leo Westerblom
Nämnd och verksamhetsstöd
Enheten Administration och IT
Tfn 08-508 24889
E-post leo.westerblom @stockholm.se
stockholm.se



1 § Mötets öppnande
Ordföranden för dagens möte Axel Otten hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.

2 § Presentationsrunda
Irma Ortega och Cesar Rodriguez ansluter sig till det digitala
mötet.

3 § Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

4 § Val av justerare
Mötet väljer ledamoten Lotta Rosenström att justera dagens
protokoll.

5 § Föregående protokoll
Föregående protokoll läggs till handlingarna.

6 § Information från förvaltningen
• Inbjudan av ansvariga för LSS, Ålgrytevägen respektive

socialpsykiatrin.
Inbjudna till dagens sammanträde är bland annat enhetscheferna
inom omsorgen för funktionsnedsatta Sandra Wahlberg och Cesar
Rodriguez. Sandra Wahlberg informerar om dagliga verksamheten
på Ålgrytevägen. Verksamheten heter numera DV127, Daglig
verksamhet 127, efter att ha nyligen tillförts en avdelning så att de
är nu tre avdelningar. Avdelningarna har olika inriktning.
Personalen har i de flesta fall utbildning som undersköterskor. Alla
arbetstagare har beslut enligt LSS. Verksamhetens mål är
Självständighet. Mötet diskuterar sysselsättningar och arbete för
arbetstagarna. Enligt Sandra finns ökad inriktning mot arbetslivet.
Enheten haft kontakt med arbetsmarknadsförvaltningens satsning
Bron men har inget samarbete med Iwork.

Cesar Rodriguez informerar om sitt arbete med boendestöd inom
socialpsykiatrin. Det omfattar 110 klienter i stadsdelsområdet och
ett stödboende med 10 lägenheter. Vidare informerar Cesar
Rodriguez om Portis och kontakter med andra verksamheter inom
stadsdelen. Portis är tänkt att bryta isolering och att ordna
sysselsättning, mot ev arbete. Cesar samarbetar med Kim Randrup
på socialförvaltningen och Björn Spångberg som är entreprenör. Det
finns behov av ett Komhall anser Cesar. Man ser att det finns en
ökande digital isolering så att deltagare hamnar utanför samhället.
Det gäller t ex att skaffa bankid, kunna kommunicera med
myndigheter via Internet med mera. Därför finns handledare som



hjälper deltagarna med att lära sig digitala färdigheter. Cesar vill att
deltagarna så småningom ska få låna Ipads.

Irma Ortega tar bland annat upp att det vore bra att bilda en mindre
operativ grupp med henne och rådet. Gruppen kan arbeta med
frågor om fysisk tillgänglighet. Rådet är positiv till förslaget och
återkommer om vilka som kan delta från rådet.

Irma tar också upp en skrivelse till stadsdelsnämnden från
Sverigedemokraterna, SD, med önskemål om ledstänger vid trappor
i ett motionsspår i Skärholmen. Irma Ortega skickar skrivelsen till
rådet som kommer att lämna synpunkter.

7 § Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Rådet har inga synpunkter på ärendena på föredragningslistan.

8 § Särskilda frågor till detta möte
En fråga om utbildning för rådet skjuts till kommande möte.

a. Arbetsplan och arbetsformer
Rådet har beslutat om ordförande på rådets kommande möten
23/4 Stig-Joeran Samuelsson
21/5 Lotta Rosenström
4/6 Axel Otten

Rådets ledamöter diskuterar ett utkast till arbetsplan för rådet. Rådet
beslutar att fortsätta arbetsgruppen Fysisk Tillgänglighet och att
starta en ny arbetsgrupp för Digital Tillgänglighet. Gruppen kring
Arbetsmarknad vilar under våren. Rådet beslutar att Stig-Joeran
Samuelsson är sammankallande i Tillgänglighetsgrp och Lotta
Rosenström dito i Digitalgrp. Rådet beslutar behålla tidigare
deltagare i Tillgänglighetsgrp.

Rådet beslutar godkänna ett förslag från Lotta Rosenström
till fördelning av arbetsuppgifter i rådet:
Mötesordförande: Förbereda eget möte, kontakt med sekreterare
Axel Otten: Bedöma remisser och att lämna synpunkter
Margareta Jonsson: Kontakt med nämndens politiker
Stig-Joeran: Uppföljning av rådets arbetsplan
Karin Rask: Kontakt med pensionärsrådet
Lotta Rosenström: Kontakt med andra råd och FR Stockholm
Axel Otten: Kontakt med frånvarande ledamöter
Lotta Rosenström: Förbereda workshop.

b. Aktuella projekt



Rådet diskuterar sitt projekt Tillgänglighet och om man vill behålla
sitt projekt om Arbetsmöjligheter för funktionsnedsatta.

9 § Skrivelser och rapporter

Mötet diskuterar remiss till ledamöterna i rådet om Budget 2022 -
2024. Rådet ställer sig bakom ett förslag som utarbetats inom rådet
daterat 2021-03-16 och beslutar att det skickas till förvaltningen.

En skrivelse om trafikförändringar som kommit på remiss har rådet
inga synpunkter på. Remissen rör trafik utanför Skärholmsområdet
såsom med pendeltåg eller Skärgårdstrafik så rådet avstår från att
yttra sig ..

10 § Post till rådet
Utsänt per mejl:
Protokoll fört vid kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors
sammanträde måndagen den 8 februari 2021

11 § Punkter till nästa möte

Aktuella projekt.

Arbetsplanerna
Mötet beslutar att rådets arbetsgrupper gör ett utkast till skiss till
arbetsplan för respektive arbetsgrupp.

Utbildning för rådet
Mötet beslutar att Axel Otten kontaktar Andreas Thorstensson om
en plan för utbildning av rådet.

Inbjudan
Till kommande råd skickas inbjudan till Andreas Thorstensson,
Irma Ortega, David Jansson (tekniker) och Anna Serratussel Wallin.
Den sistnämnda önskar att frågor ställs till henne innan kommande
sammanträde via mejl till anna.serratusell.wallin(<J)stockholm.se

12 § Övriga frågor
Lotta Rosenström önskar en kraftfull avlastning i rollen som
ordförande. Hon föreslår att Axel Otten går in som vice ordförande.
Detta förslag har godkänts av nuvarande vice ordförande.
Kommunal Författningssamling för Stockholm 2012:2 innehåller
instruktion för funktionshinderråd .. Där står att rådet utser
ordförande och vice ordförande. Mötet beslutar därför att godkänna
förslaget och att rådets sekreterare meddelar förändringen i
förtroendemannaregistret och Funktionsrätt Stockholm.



13 § Mötet avslutas
Mötet avslutas med en utvärdering av dagens möte.
Ledamöterna känner sig nöjda med att det fungerar bland annat med
teckentolkningen. Vissa delar av tekniken behöver ledamöterna bli
bättre på att uppmärksamma såsom att stänga av funktionen räcka
upp handen när man talat färdigt.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:
Bifogade filer:

Lotta Rosenström <rosenstrom.lotta@gmail.com>
den 24 mars 2021 21:21
Leo Westerblom
Protokoll
Protokoll 2021-03-19 omarbetat Lotta.pdf

Hej Leo!

Här är protokoll från senaste möte i th-rådet. Texten är godkänd av Axel.
Jag gjorde pdf för att texten inte skulle rubbas. Hoppas det är ok!
Lotta


